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مخاطبان گرامی، ستون»برای اطلاع مسئولان « صدای شما را به صورت مستقیم به اطلاع مسئولان استان می رساند.

شما مخاطبان گرامی روزنامه خراسان رضوی 

می توانید سوژه ها، مطالب، یادداشت، 

دلنوشته و عکس های خود را برای صفحه 

پیگیری حرف مردم ارسال کنید. 

مخابرات
 سلام مدتی است آنتن دهی همراه اول در محله طلاب مشهد، 

خیابان دریا دچار اختلال شده است.

موسسات مالی و اعتباری
 چرا چند ماه اســت که پولی برای بازمانده های طلب میزان 

اعلام نمی کنند؟ به کجا شکایت کنیم؟
 بانک صادرات پس از گذشت 4 ماه از آخرین پرداخت میزان، 
حتما این دفعه هم تا سقف 50 میلیون تومان می خواهد پرداخت 
کند، واقعا به این همه پاسکاری مسئولان چه می توان گفت؟ نظام 

بانکی را هم بی اعتبار می کنند.
 چرا بانک صادرات به سپرده گذاران میزان هیچ توجهی ندارد 
نزدیک به چهار ماه است که خبری از پرداخت مرحله جدید سپرده 
گذاران میزان نشده است . مسئول این کار کیست؟ لطفا رسیدگی 

کنید.

آموزش و پرورش
 وزیر آموزش وپرورش دستور داده است برای کاهش هزینه ها 
تعداد دانش آموزان در هر کلاس، 3٧ نفر باشــد که با آن شــرایط 
عملًا همین آموزش ضعیفی که وجود داشت هم از بین خواهد رفت 
و تمام وقت یک معلم تنها به ساکت کردن بچه ها خواهد گذشت. 

خواهش می کنم این موضوع را بررسی کنید.
 نزدیک یک سال است که از آموزش و پرورش بازنشسته شده 
ام ولی هنوز پاداش بازنشستگی ام را نداده اند. به این امید بودم 
که تا بازار مسکن راکد است بتوانم آپارتمان نقلی بخرم تا با همسر 
و بچه ها هر سال آواره این خانه و آن خانه نباشیم ولی مسئولان به 

وعده هایی که می دهند عمل نمی کنند.
 دبیرستان دخترانه »...« به خاطر هیئت امنایی بودن به اجبار 
از اولیای دانش آموزان پول دریافت می کند، لطفا رسید گی کنید. 
این قدر پــول نداریم کــه بخواهیم چنیــن هزینه ســنگینی را هم 

پرداخت کنیم. لطفا به دادمان برسید!

نیروی انتظامی
 جاده مشهد به فریمان تبدیل شده به کمینگاه پلیس ها که در 
مکان های خاصی که اصلا دید ندارد کمین می کنند و انگار فقط 

دنبال جریمه کردن هستند.

آب و فاضلاب
  باسلام از محل کار ســاعت 14 به خانه بازگشتم و خواستم 
استراحت کنم که با باد گرم کولر مواجه شدم. به همین خاطر به 
پشت بام رفتم و پس از بررســی کولر متوجه شدم به دلیل کمبود 
فشار، اصلا آبی وارد کولر نمی شود، حرف من این است که درست 
است باید مصرف بهینه داشته باشیم ولی لطفاً سازمان آب فکری 

به حال فشار آب در منطقه صیاد بکند.

شهرستان ها
 با توجه به این که شهرک عباس آباد سرخس چند سالی است 
که از حومه و روستا به شهر تبدیل شده ولی گاوداری های موجود 
در آن شهر هنوز به فعالیت خود ادامه می دهند و امان مردم را بریده 
اند، از شــما مــی خواهیم رســیدگی کنید و ما را از شــر ســالک و 

حشرات موذی و بوی نامطبوع نجات دهید.
شهرداری گناباد اصلا به فضای ســبز داخل شهر رسیدگی 
نمی کنــد، دریغ از یــک بوته گل، به جــای گل و ســبزه، علف هرز 
روییده اســت، واقعاً در شــأن گناباد با دارا بودن کهن ترین قنات 

جهان )قصبه( نیست که این طور باشد.
نزدیــک به دو ماه اســت که کشــاورزان شهرســتان رشــتخوار 
محصول یک سال زحمت خود )جو( را به شرکت پشتیبانی امور دام 

تحویل داده اند ولی دریغ از پرداخت یک ریال.
 سلام ما از کارکنان شــهرک صنعتی فریمان ساکن بینالود 
هستیم، لطفاً درباره وضعیت افتضاح جاده سنگ بست به ملک آباد 

که مسیر رفت و آمد هر روز ماست، پیگیری کنید.

صدا و سیما
 متاسفانه گزارش 5 چند روز اســت که بدون رعایت تنوع در 
موضوعات، فقط گزارش هایی با موضوع قلیان خانه های غیرمجاز  

را پخش می کند.

شهرداری
 شهرداری منطقه 9 اگر میدان های اول و سوم بولوار هاشمیه 
را بهسازی و فضای سبز وسط میدان ها را کوچک تر کند ترافیک 
به میزان زیادی کاهش می یابد و وقت شــهروندان کمتر تلف می 

شود.
 لطفاً در خصوص بوی وحشــتناک کشــتارگاه طیوران چاره 
اندیشی کنید. افطار از شهر مهمان داشتم، هوا خیلی گرم بود ولی 
جرأت روشن کردن کولر را نداشتم چون بوی نامطبوع کشتارگاه 
وارد محیط خانه می شد. لطفاً فکری به حال ما مردم کم بضاعت 

کنید.
لطفا به گوش مسئولان شهرداری منطقه 12 برسانید، چرا 
در مجتمع سامان، با افرادی که یکی از اتاق های واحد مسکونی 
شان را مغازه کرده و اجاره داده اند و آسایش و بهداشت مجتمع را 
به هم زده اند، هیچ برخوردی نمی شود؟ با معاون شهرداری هم 

مشکل را بازگو کردیم ولی هیچ اقدامی نشد!
 پیشنهادم به مناطق مختلف شهرداری این است که برای زیبا 
شدن دیوارهای خالی و نازیبای مناطق از تصاویر شهیدان استفاده 
کنند تا یاد و خاطره آن ها همیشه زنده بماند و به محلات هم زیبایی 

بخشد.
 سلام از ریاست شــهرداری منطقه 10 تقاضا داریم به دلیل 
سرعت بالای خودروها نسبت به ایجاد دو یا سه سرعتگیر در بولوار 
فلاحی 8 تقاطع فلاحی 8/8 که در مســیر مســجد است،  اقدام 

کند.
 امروز صبح زود در خیابان دانشجوی20، نیروهای پیمانکار 
شــهرداری بــا زنگ هــای ممتــد اهالــی را بیــدار مــی کردند که 
خودروهای خود را از داخل کوچه به مکانی دیگر منتقل کنند چون 
می خواهند کوچه را آسفالت کنند و حتی اگر کسی هم در منزل 
حضور نداشت و یا پاسخ گو نبود خودروی او را بدون اطلاع وی با 
جرثقیل به مکانی دیگر انتقال می دادند. آیا بهتر نبود برای انجام 
این عملیات از چند روز قبل در محله اطلاع رسانی می کردند که 

دیگر به چنین کارهایی نیاز نباشد؟
 از مسئولان شــهرداری محترم اســتدعا داریم با معضل رها 
کردن آب در کوچه های شهرک امام خمینی )ره(، خصوصا فاز یک 
برخورد کنند. واقعا بعضی اهالی محل با این کار غیر بهداشــتی 

امان بقیه ساکنان را بریده اند.
 شما عزیزانی که سعی در فرهنگ سازی ترافیک در شهر مشهد 
را دارید و جمله زیبای، »لطفاً بین خطوط رانندگی کنید!« را به مردم 
گوشزد می کنید، واقعا ما مردم باید بین کدام خطوط رانندگی کنیم، 

آیا اصلا خطی روی اکثر آسفالت های شهر وجود دارد؟

مس��ئولان و مدیران روابط عمومی س��ازمان ها 
می توانن��د پاس��خ های خ��ود ب��ه پیامک ه��ای 
الکترونیک��ی پس��ت  طری��ق  از  را   م��ردم 

 kho.razavi@gmail.comبه روزنامه خراسان  
رض��وی ارس��ال کنن��د.  پاس��خ  مس��ئولان ب��ه 
پیامک ه��ای مردم��ی، روزانه در همین س��تون 

منتشر و به استحضار مردم خواهد رسید.

بــرای اســتــحــضــار مــردم
 نمابر: 37626501 051

شرکت برق مشهد
 »انتهای چراغچی 5 تمام س��تون ها روشنایی ندارد و 
تاریک��ی مطل��ق ش��رایط را ناامن می کن��د. از ش��رکت برق 

تقاضای رسیدگی داریم.«
   به استحضار می رســاند: با تلاش همکاران، روشنایی 
معابر خیابان مزبور رفع نقص شده و هم اکنون از روشنایی 

مطلوب برخوردار است. 

دانشگاه علوم پزشکی مشهد
»ما پرسنل اورژانس 115 شاغل در شبکه بهداشت و 
درمان طرقبه و شاندیز از ابتدای سال 94 در آرزوی دریافت 
پول اضافه کاری و همچنین حق غذا و حق لباس هستیم. کار 
اورژانس طوری است که نمی ش��ود ماموریت نرفت چون با 
جان مردم در ارتباط است، با این ش��رایط کار کردن خیلی 

سخت است.«
   به اســتحضار می رســاند: وجوهی که به عنوان اضافه 
کار خارج از شمول مورد نظر این همکار گرامی پرداخت 
می شده، جنبه استمرار نداشــته بلکه به صورت خاص و 
لزوما در مواردی که امــکان جبران زحمات آنان از طریق 
پرداخت اضافه کار اداری و ســایر مقــررات مقدور نبوده 
انجام مــی گرفته اســت. حق غذا و ســایر مطالبــات آنان 
نیز به موقع پرداخت و بهای لباس آنان نیز مشــابه ســایر 
همکاران به محض دریافت دســتورالعمل هــای مربوط 
به سطح دانشــگاه و به موقع تادیه خواهد شد و از آنجا که 
تمامی پرداخت های دانشگاه بر مبنای قوانین و مقررات 
انجام می شود، دانشگاه در قبال هزینه های زیاد زندگی 

آنان قادر به اعمال مساعدت خاصی نیست.

 من یکی از ســاکنان منطقــه خواجه ربیــع، ابتدای بهمن 16 هســتم، 
شهرداری به علت جلوگیری  از تصادف عابران این بولوار اقدام به نصب پل 
هوایی کرد و برای اینکه مردم را مجاب به استفاده از آن کند شروع به نصب 
نرده در وسط بولوار کرد ولی این کار را به صورت نیمه کاره رها کرد که با 
این وجود انگار هیچ کاری انجام نشده است و مردم هنوز هم از زیر پل رفت 

و آمد می کنند. از شهرداری منطقه 3 تقاضای رسیدگی داریم.

 این مکان در کنار قنات کلاته ابراهیم خان شــاندیز است، همان طور که 
مشاهده می کنید جعبه فیوز بدون در، گوشه ای رها شده و هر لحظه امکان 
برق گرفتگی وجود دارد. حتماً باید در این مکان هم مانند اتفاقی که چند روز 
قبل در یکی از پارک های سطح شهر مشهد رخ داد، اتفاق ناگواری رخ دهد 
تا اینکه مسئولان کاری کنند؟ شاید الان با مبلغی پول بتوان کاری کرد، 
ولی اگر جانی به خطر بیفتد هر میزان هم هزینه کنند جبران نمی شود.

جلیل کرمانی/شهروند خبرنگارحسین رعنایی /شهروند خبرنگار

جعبه فیوزی رها در کنار قناتنرده گذاری نیمه کاره

دوربــیــن خــوانــنــدگــان

»چند روز پیش برای  اتوبوس در حال گذر از ایستگاه دست تکان دادم و به سمتش دویدم. اتوبوس هم کمی جلوتر 
از ایستگاه ایستاد و  من از در وسط سوار ش��دم که ناگهان راننده اتوبوس با عصبانیت تمام به سمت من آمد و مرا از 

اتوبوس پیاده کرد. لطفا این رفتار ناشایست را پیگیری کنید.

»من ساکن قاسم آباد هستم.  هفته گذشته به دفتر پیشخوان دولت  
در تقاطع اندیشه و ش��اهد قاس��م آباد مراجعه کردم وخواستم تلفن 
ثابت ثبت نام کنم. ابتدا اعلام کردند تلفن ثابت ثبت نام نمی کنیم، 
چند روز بعد مجددا مراجعه کردم که گفتند مخابرات قصد دارد ثبت 
نام تلفن ثابت را گ��ران کند فعلا با همان 50 ه��زار تومان ثبت نام می 
کنیم ولی اگر تعرف��ه ها افزایش یافت باید بقی��ه آن را پرداخت کنید. 
از متصدی دفتر سوال کردم چقدر قرار اس��ت گران شود. وی گفت: 
200هزار تومان، ولی هنوز ابلاغ نش��ده اس��ت. اما در همین ماه )تیر 

ماه( ابلاغ واجرایی می شود«.

اتوبوسرانی
محمد امین شرکت اول

مخابرات
علی بیات

پاسخ اتوبوسرانی به پیگیری شکایت شهروندی درباره 
برخورد نا مناسب یک راننده اتوبوس

اتوبوسرانی: شکایات مردم، یک به یک رسیدگی می شود

برای اعلام شکایت با بازرسی سازمان تماس  • 
بگیرید

این موضوع را با علی اصغر نیشابوری، مدیر عامل سازمان 
اتوبــوس رانــی شــهرداری مشــهد در میــان مــی گذاریم. 
نیشابوری به خبرنگار ما می گوید: شهروندان مطمئن باشند 
که ما به تمامی شــکایات، به صورت یک به یک رســیدگی 
می کنیم.آن ها برای ارائه شــکایت می توانند  با بازرســی 
سازمان، با شماره تماس 33234 ارتباط برقرار کنند و در 
این بخش همکاران ما پس از دریافت و رسیدگی به شکایت، 
نتیجه آن را نیز به شهروند شکایت کننده اطلاع می دهند.

بی  احتیاطی در رانندگی و برخورد نامناسب با  • 
مسافرین، بیشترین موارد شکایت 

در ادامــه مدیر عامل ســازمان اتوبــوس رانی شــهرداری 
مشهد با بیان این نکته که مدت زمان رسیدگی به شکایت 
مردمی به طور متوسط یک هفته به طول خواهد انجامید، 
اضافه می کند: تعداد شکایات، انتقادات و اعتراضاتی که 
از طرف همشهریان از ابتدای ســال جاری تا پایان خرداد 
ماه به سازمان اعلام شده اســت، 1460 مورد بوده که از 
این بین 35 مورد هم اکنون در دســت رسیدگی هستند 
و مابقی این موارد رسیدگی شده اند. وی در پایان نیز می 
گوید: بیشترین تعداد اعتراضات و شکایات واصله از طرف 
همشــهریان عزیز به ترتیب به بی احتیاطــی در رانندگی 

و برخورد نامناســب با مســافرین مربوط می شــود و روند 
برخورد ســازمان با رانندگان خاطی به این صورت اســت 
که در مرحله اول به او تذکر داده می شود و در صورت تکرار 
دوباره این تذکــر به صورت کتبی خواهــد بود و همچنین 
در پرونــده آن راننده نیــز درج خواهد شــد. او در ادامه نیز 
به برخوردهای دیگر اتوبوس رانی می پردازد و می گوید: 
برخوردها در مرتبه سوم احراز شکایت سنگین تر خواهد 
بود و به تعلیق راننده خواهد انجامید و این نکته قابل توجه 
اســت که راننده مــورد تعلیق قــرار گرفته، صرفا بــا اتمام 
مدت دوره تعلیق خود نمی تواند به سرکار برگردد و برای 
مرتفع شــدن این تعلیق حتمــاً باید رضایت شــاکی را نیز 
دریافت کند. مرحله آخر برخورد با رانندگان متخلف نیز 
که در چهارمین نوبت تکرار خلاف انجام می گیرد، خاتمه 

همکاری راننده با سازمان است.

نتیجه پیگیری • 
پس از گذشــت یک هفته در تماسی با ســید جواد رضوی، 
مدیر بازرســی ســازمان اتوبوس رانــی مشــهد از او نتیجه 
پیگیری مشکل شهروند مذکور را جویا شدیم و او در پاسخ 
گفت: برای پیگیری این موضوع راننده اتوبوس مربوطه را 
فراخواندیم و پس از شــنیدن اظهارات وی و انجام بررسی 
های لازمــه، به ایــن علت که تــا پیــش از آن در طــول مدت 
خدمتش گزارشی مبنی بر اشکال در عملکرد در پرونده اش 
درج نشده بود، به او تذکر دادیم و همچنین از او تعهد گرفتیم. 

پیگیری گلایه برنج کاران کلاتی از حذف یارانه بیمه شالیزارها

 روزهای خاکستری طلای سفید کلات
گــزارش

حمید رضاناسخ

 م��ن از برنج کاران روس��تای س��نگ دی��وار کلات 
هستم. امسال دولت تعرفه بیمه شالیزار های برنج 
را برای  ما کشاورزان آزاد کرد. الان ما باید هزینه 
چند برابری ب��ه بیمه بدهیم. خیلی از کش��اورزان 
اینجا بی انگیزه ش��ده اند. بعضی ها هم مجبورند 
بدون بیم��ه ک��ردن ش��الیزار کار کنن��د. لطفا این 

مشکل را پیگیری کنید.

افزایش تعرفه ها و اندوه کشاورزان • 
 شهرســتان کلات دارای هــزار و 500 هکتــار 
زمین زیر کشت برنج است و برنج کلات همواره 
از مرغوب ترین نوع این محصول اســت که به دم 
سیاه صدری شهرت دارد. بیشــتر شالیزارهای 
کلات در مجاورت رودخانــه های دائمی لایین، 
ایدلیــک، کلات و قلعه نو قرار دارنــد. آب برخی 
از ایــن رودخانــه ها به کشــور ترکمنســتان وارد 
می شــود و شهرســتان کلات بهترین منطقه ای 
اســت که می توان در آن از آب رودخانه ها برای 
کشاورزی اســتفاده کرد و به دلیل آن که این آب 
در حال خروج از کشور است، استفاده از آن هیچ 

بحرانی در زمینه کم آبی ایجاد نمی کند.
 حالا و با تصمیم اخیر دولت، کشــت برنج به جز 
در استان های شــمالی محدود و یا ممنوع شده 
و این موضــوع بــه بیمه گــذاران کشــاورزی هم 
اعلام شــده اســت. مشــکلی که تبعات آن دامن 
برنــج کاران کلات را هــم گرفتــه اســت. یکی از 
کشاورزان شالیکار روســتای ایدلیک در گفت و 
گو با خبرنگار مــا از مصوبه دولــت در زمینه آزاد 
شدن تعرفه بیمه شالیزارها برای مناطقی غیر از 
شمال کشــور انتقاد می کند و می گوید: کاشت 
برنــج در کلات مختص چند ســال اخیر نیســت 
بلکه دهه هاست که برنج در این شهرستان کشت 
می شــود و دلیل آن هم منابع آبی پایدار است و 
دولت باید نیــم نگاهی به کشــاورزان کلات هم 

می داشت. 
وی می افزاید: مگر ما با کشاورزان شمال کشور 
چه فرقی داریم جز ایــن که بهترین برنج را تولید 

می کنیم و اجــازه نمی دهیــم آب رودخانه های 
شهرســتان بدون اســتفاده مفید از مرزها خارج 

شود.
مهنــدس یزدانی مدیــر جهاد کشــاورزی کلات 
نیزدر همین رابطــه مصوبه هیئــت دولت مبنی 
بر عدم کشــت در خارج از شــمال کشور در سال 
95 را علــت آزاد شــدن تعرفــه بیمه مــی داند و 
می گوید: طبق ایــن مصوبه، تنها مزارع شــالی 
در شــمال  کشــور بیمــه می شــوند. وی افــزود: 
کشت برنج جز در شمال کشور برای سایر نقاط 
ممنوع اعلام و موجب آزاد محاســبه شدن تعرفه 
بیمه شــالیزارها شده اســت به گونه ای که بیمه 
شالیزارها برای کشــاورزان کلات در هر هکتار 
500 هزار تومان بیشتر از بیمه همین مزارع در 
شمال کشور است. وی می افزاید: حالا که دولت 
کشــت برنج را در ســایر مناطق جز شمال کشور 
ممنــوع کرده اســت، حداقــل کشــت جایگزین 
ارائه دهد و برای آن تســهیلات و خدمات بدهد. 
مدیر جهاد کشاورزی کلات می گوید: به دنبال 
رایزنی ها بــرای حــذف کلات از منطقه ممنوعه 
کشــت برنج هســتیم تا کشــاورزان بتوانند مثل 
سال های گذشته از خدمات بیمه استفاده کنند.

فرماندار: برای مستثنی شدن کلات  • 
رایزنی می کنیم

فرماندار کلات نیز در همین زمینه به خراســان 
می گوید: مصوبه هیئــت دولت بر مبنای آمایش 
سرزمینی کل کشور انجام گرفته و بر اساس  آن 
کشت برنج در شمال کشور که دارای منابع آبی 
پایدار است مجاز شمرده شده است. »سیداصغر 
موســوی تبار« می افزایــد: اگر برنــج در مناطق 
دیگری غیر از شــمال کاشــته شــود اداره بیمه و 
شرکت های بیمه ای حاضر به بیمه شالیزارهای 
این مناطق نیســتند کــه علت آن هــم ناپایداری 
منابع آبی این مناطق است. وی افزود: در منطقه 
لاییــن کلات شــالیزارها به وســیله ســیلاب ها 
آبیاری می شــود و برای همین نیز شــرکت های 
بیمــه، شــالیزارهایی را که  منابع آبــی این گونه 
دارند بیمه نمی کند. در مناطقی که کشاورزی و 
برنج کاری مورد تایید دولت است تخفیف های 
بیمــه ای وجود دارد کــه مختص منطقه شــمال 
کشــور اســت. وی می گوید: مــا برای حــل این 
مشــکل و مســتثنی کردن شهرســتان کلات از 
مصوبه دولت، از نمایندگان مجلس تقاضا کردیم 

از طریق مجلس و یا با رایزنی با مسئولان، منطقه 
کلات را هم از تعرفه آزاد بیمه شالیزارها مستثنی 
کنند. البته این موضوع نیز بعید به نظر می رسد 
چرا که در صورت استثنا شدن شهرستان کلات، 
مناطق دیگــری کــه دارای منابع آبی هســتند و 
برنج می کارنــد نیز این تقاضا را مــی کنند و این 
موضوع باعث به وجود آمدن مشکل در سیاست 

گذاری دولت می شود. 
اگر هم شهرســتان هایی مثل کلات را که منابع 
آبی پایدار ندارند از مصوبه دولت مستثنی کنند 
آن وقت شرکت های بیمه زیر بار بیمه شالیزارها 
نخواهنــد رفــت، از طرف دیگــر وقتــی دولت به 
بیمه شــالیزارها یارانه ندهد و کشــاورز بخواهد 
هزینه کامــل بیمــه را پرداخت کنــد هزینه بیمه 
برای او چندین برابر خواهد شــد و از حد توان او 
خارج می شود. فرماندار کلات می افزاید: برای 
کمک به کشــاورزی منطقه و ترویج صنعت بیمه 
رایزنی کرده ایم تا کمک هایی را از دولت بگیریم 
که هنــوز در ایــن زمینه موفق نشــده ایــم. اداره 
کشــاورزی کلات هم به شــدت پیگیر این قضیه 
است و نمایندگان مشهد و کلات نیز قول پیگیری 

داده اند ولی هنوزبه نتیجه کامل نرسیدیم.

 برای بررســی این موضوع با مشــاور مدیر عامل و رئیــس اداره روابط عمومی 
شــرکت مخابرات اســتان خراســان رضوی تمــاس گرفتیم که محمد هاشــم 
بختیاری در رابطه با این مسئله این طور  پاسخ داد: ثبت نام تلفن ثابت متوقف 
نشده اســت و در حال حاضر طبق روال قبل انجام می شــود و متقاضیان می 
توانند برای ثبت نام به دفاتر پیشــخوان دولت مراجعه کنند. وی در پاســخ به 
سوال ما مبنی بر این که آیا دلیل توقف ثبت نام گران شدن تعرفه ثبت نام تلفن 
ثابت نیست؟ می گوید: همه مردم و مسئولان به این امر واقف هستند که بیش 
از 10ســال اســت که تعرفه ثبت نام و مکالمه تلفن افزایش نیافته است و قرار 

است افزایش یابد.

این افزایش خلاف قانون است • 
بر اساس اخبار منتشر شده، کمیسیون تنظیم مقررات با افزایش قیمت هر خط 
تلفن ثابت از 50 هزار تومان به 200هزار تومان موافقت کرده؛ به این شکل که 
مشترک صد هزار تومان از آن را در زمان ثبت نام بپردازد و بقیه را ظرف 36ماه 

به صورت اقساط پرداخت کند.
 رئیس انجمن حمایت از حقوق مصرف کنندگان وتولید کنندگان در این باره 
می گوید: اگر این خبر صحیح بوده و شرکت مخابرات راسا قیمت داده باشد، 
خلاف قانون اســت و وظیفه ماســت که در این باره پرونده تشــکیل دهیم و به 

سازمان تعزیرات حکومتی بفرستیم.
 برای بررســی بیشــتر با مســئول روابــط عمومی تعزیــرات حکومتی اســتان 
خراســان رضوی تماس گرفتیم و »طحــان« در این باره گفت: در ســایت ها و 
برخی جراید این موضوع را دیده ایم ولی پرونده ای هنوز در این باره به دست 

مانرســیده اســت.

ثبت نام تلفن ثابت با تعهد 
پرداخت قیمت جدید که هنوز 

ابلاغ نشده است!
پیگیری  برخی مشکلات  درثبت نام خط تلفن ثابت  

3333027-0939سوژه خود را برای صفحه پیگیری حرف مردم تلگرام کنید
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